
 
PROTOKOLL MENIGHETSRÅDSMØTE 20230823   
Dato: onsdag 23. august 2023     
Tid: 19.00 - 21.30     
Sted: Stovner kirke    
Til stede: Anette Thorkildsen, Hanne Aanensen, Kirsten Landsverk, Knut Moe, Aase Britt Andersen, 
Jorid Næss-Torheim 
Forfall: Tone Bakken  
   
Åpning: Elise Gillebo Skredsvik  
   
Servering: Anett Jørgensen  
  
Gunn Kari Frost, ny menighetskonsulent, presenterer seg for MR. 
 

MR 65/23  Godkjenning av innkalling og saksliste     
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes    
   
MR 66/23  Protokoll fra MR-møte 12. juni 2023 samt AU-møte 8. august 2023     
Vedtak: Protokollene godkjennes     
   
MR 67/23 Orienteringssaker     

• Nytt fra fellesrådet: Ikke avholdt møter i sommer. Neste møte er 12. oktober. Ansatt 
ytterligere en ass.kirkeverge Ann-Magrit Austenå. 
• Personalnytt:   
• Utlysninger; Lene 50% prosjektleder og småstillinger til prosjektene (BUFdir),   
• Stillinger; Menighetsarbeider 50% (etter Signe-Lisa) vakant p.t. (MR). Enighet om å 
holde denne noe vakant. Med nye ansettelser ser man på ny fordeling av oppgaver og 
hva behovet vil være fremover, før en eventuell utlysning. Barne- og ungdomsarbeider 
20% (etter Harald) vakant fra 4/9. Harald og Charlotte på timer, som vil dekke opp for 
dette.  
• Nye ansatte; Gunn Kari Frost 100% menighetskonsulent fast. Kaja Sofie Jølstad 100% 
trosopplæringsleder vikar. Sandra Beinset 50% barne- og ungdomsarbeider vikar. Signe-
Lisa Fevang 100% diakon fast. 
• Elin tilbake 30 % stilling. Elise konstituert p.t. frem til oktober 
• Nytt fra gudstjeneste og menighetsliv:  
• Kulturkvelder i Fossum, 1 kveld i uken. 10-12 fremmøtte pr gang.  
• Gudstjenester; innsettelse av Anett 25/6 med godt oppmøte. Godt oppmøte i 
gudstjenestene gjennom sommeren også med 50-70 stk.  
• Biskopen kommer på gudstjenesten i Fossum 3/9. Hun skal holde preken, men ellers 
ikke ha noen andre oppgaver. 
• Vigsling av diakonene i domkirken 24/9. Oppfordrer til å møte opp. 
• Ny prosti-prest Tobias Wang, 100% fast 1 år. Dekke vakanser i HFS og Grorud 
• Programutvalget, nå laget et utkast til innkalling. Oppstartsmøte 20/9 kl 19 i Stovner.  
• Konfirmasjonsgudstjenester; 5 stk kommende helg og 3 stk neste helg. 
• Utdeling av 6 årsbok 10/9, sammen med 2- og 4 årsboken. 
• Julemessekomite Stovner møte i september – informasjon kommer i nyhetsbrevet og 
kirkebladet. 
• Hyggetreff er i gang igjen; Fossum startet sist uke og Stovner starter i morgen. 
• Oppdatering fra livssynsåpne tiltak for barn og unge (BUFdir):  



• Sommerkafe – stor rigg, mye arbeid på 1 person. Det må gjøres en egen grundig 
evaluering med de involverte. MR lurer på om de hadde prøvelaget maten i forkant? 
Uansett et tips å ta med videre. 
• Barneklubb og PULS startet opp igjen denne uken. Godt oppmøte på PULS. 18 jenter 
som dukket opp – de hoppet opp fra barneklubb. Dette er gledelig da det bruker å være 
flest gutter på PULS. 
• Det jobbes aktivt med å rekruttere nok ansatte til alle tiltakene. Det er satt opp et 
oppstartsmøte for alle som jobber i tiltakene for å bli enige om rammene og 
forventningene til hverandre og brukerne. 

Til orientering    
   
MR 68/23 Kirkevalget  
Praktisk gjennomføring: Trond og Pavlos rigger opp på de enkelte skolene på fredag. De som sitter på 
siste vakt mandag må rigge ned. Trond og Svein/Pavlos kommer og bistår og henter materialet 
tilbake til Stovner kirke etter valgslutt på mandag. 
Vaktlister; OBS det er ikke Furuset skole eller ishall DET ER GRANSTANGEN! Viktig at alle som er satt 
opp der får beskjed om dette. Vaktlistene bør deles med alle. Det er behov for å få inn epostadressen 
til alle som skal sitte på vakt. Dette for å få sendt ut informasjon/opplæring, vaktlister samt 
honorarskjema. 
Kirsten kontakter de på listen til Folkvang 
Jorid kontakter de på listen til Granstangen 
Anette kontakter de på listen til Stovner skole 
Hanne kontakter de på listen til Tokerud 
Aase Britt kontakter de på listen til Stovner vgs 

➔ Anett sender utfylt liste til hele MR torsdag 24/8 slik at de over kan innhente mailadresser.  
➔ Anett sender ut mail til alle med vaktlistene, info.filmene, lenke til honorar, spørsmål om 

allergi ifht mat, ikke anledning til å stemme selv mens man er på vakt, lese opp kunngjøring 
om at valget erklæres herved for åpnet – Anett sender ut tekst med mailen. 

Opplæring, Hanne tar en ekstra runde på de 2 som ønsker opplæringskurs. MR tenker ikke at det er 
nødvendig. Anett melder på dersom det er ønskelig.  
Opptelling: Kari 92214613, Anett, Turid Jørgensen, Aase Britt, Knut – telling tirsdag 12/9 kl 12 I 
Stovner kirke. 
 
Overlappende møte med gammelt og nytt MR i oktober.  
 

Vedtak: I arbeid   
   
MR 69/23 Handlingsplan   
Utsatt sak 61/23 fra sist MR-møte 12.06.23  
Gjennomgang og godkjenning av handlingsplanen 2023-2024  
RØD;  

a) delta på bydelsarrangement 
b) bydelsdag; kontakt med hinduene, SFTL positive til å kunne slå sammen bydelsdagen og FN 

dagen – eks taler/appeller, gå mellom de ulike trossamfunnene 

c) FN dagen 

d) Juleaksjon; godt samarbeid med NAV – utdeling av gaver, Magne Gryvil – matstøtte og 
utdeling 

e) Øke bemanningen av lavterskel tilbud, stort behov 

f) Diakonale tiltak åpne for alle; sommerkafe Fossum, en type servering på plattingen i 
Høybråten på sommeren (vaffelsommer) 

g) Julegrantenning med grøt 



h) Felting i lokalmiljøet – møte med gateprest og gatediakon i domkirken, deres erfaringer, 
forslag om støtte til f.eks. klær for å synliggjøre hvor man hører til – hvordan kan vi være mer 
synlig? 

i) Leietakere andre menigheter – møter på tvers utenom gudstjenester 
j) Samle frivillige grupper 

 
GRØNN; 

a) Fossum fokus på Sammen-gudstjenesten. Har startet opp med en gudstjenestegruppe. 
Liturgien skal godkjennes. 

b) Videreutvikle liturgien  
c) Stovner kirke fokus på barn og familier. Ønske om å jobbe frem en barnemesse. Link mellom 

supertorsdag og gudstjeneste. 
d) Høybråten fokus på kveldsmesse og folkelige handlinger 
e) Involvere frivillige; frivillighetsfest – fast på høsten og et fagmøte på våren, eks invitere inn 

en foredragsholder 
f) Salmefrokost; HFS har engasjerte organister som ønsker å kalle inn til salmefrokost før 

gudstjenestene 
 
BLÅ; 
a) TOL; ønske om sterkere kopling mellom MILK og 10-13 – kople lederne begge veier. De er i 

behov av et miljø og ledertrening. 
b) Konkret arbeid inn mot konf.foreldre – tiltak rettet mot foreldrene. 
c) Trosopplæringsabonnement –  
d) Babysang starter opp igjen og mulighet for å utvide konseptet og involvere andre 
e) Ønsker å starte opp kor igjen 
f) Styrke kompetansen på frivillighet, involvere og rekruttere flere – innleie av f.eks en 

foredragsholder 
g) Samarbeide med andre kristne trossamfunn i vårt nærmiljø 
h) Arbeidserfaring – fortsette med sommerkafe 
i) FlexID, flere i staben har denne sertifiseringen nå. Ønske om å starte en jentegruppe 
j) Barneråd – brukermedvirkning og involvering  
k) Utvide skole – kirkesamarbeidet utover julegudstjenester 

 
Vedtak: Innholdet i handlingsplanen vedtas. Oppsettet endres slik at det blir mer oversiktlig og 
målbart. 
   
MR 70/23 Regnskap og budsjett  

• Godkjennelse av regnskapet 2022. Årsregnskapet vedtas med regnskapsmessig merforbruk 
på kr 12 315. Merforbruket dekkes av disposisjonsfond. Vedtas 

• Oppdatering regnskap pr. Juni 2023  

• Nettbank – da det er ny daglig leder og menighetskonsulent er det behov for å stoppe 
tidligere tilganger til nettbanken og etablere nye. Forslag til at nettbanktilgang følger rolle og 
ikke person. Dvs nevnte roller, daglig leder og menighetskonsulent. Vedtas 

• Enighet om å ha driftsregnskapet som fast punkt på agendaen. 
Vedtak: Punktene over vedtas 
  
MR 71/23 Eventuelt    
Utleie Fossum kirke – Kirkens Bymisjon ønsker å forlenge/videreføre leieavtalen  

Positive til å videreføre leieavtalen, men at den må indeksreguleres. Kople på juristen i 
KfiO til denne avtalen. Ønske også om et tettere samarbeid ifht tiltak – obs på ikke å slå 
hverandre i hjel, men utvide/støtte hverandre. 

Vedtak:   Utleieavtalen utarbeides med hjelp fra KfiO og presenteres MR 



 
Programutvalg – presentasjon til info/oppstartsmøte 20 september.  
Intensjonen er å se menigheten som en helhet og ikke tråkke hverandre på tærne, f.eks. unngå å ha 
konsert i 3 kirker samtidig. Det oppleves et visst forfall i mange av komiteene. Mange eldre orker ikke 
å delta like mye og det er vanskelig å rekruttere nye/yngre krefter. Det er blitt for store oppgaver. 
Kan MR være programutvalget? 
Hva ser vi for oss i vår menighet i fremtiden? 

➔ Elise sitt utkast til innbydelse sendes ut 
➔ Innhold i møtet tas opp igjen i neste AU/MR 

   
  
  
 


